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Application for Closure of Account

關閉賬戶申請表

To: Ark Securities (Hong Kong) Limited (“Ark Securities”)
致: 同舟證券（香港）有限公司（“同舟證券”）

I/We, the undersigned, hereby request Ark Securities to close my/our account(s) maintained with Ark
Securities specified below with effect from _______(day) _______ (month) _______ (year).

本人/吾等為下方簽署者，謹此要求同舟證券自_____年___月___日起關閉以下指定之本人／吾

等於同舟證券開立之賬戶。

Individual Account / Joint Account個人賬戶 /聯名賬戶

ID or Passport No.
身份證或護照號碼

Account No.
戶口號碼

I/We have read and understand the terms and conditions of trading, related risk statements, and fees schedule .
本人／吾等已閱讀及明白客戶交易主要文件內的條款、條件、有關的風險披露聲明書及收費表。

Client Signature(s)
客戶簽署

Client Name(s)
客戶姓名

Date
日期 day日 / month月 / year 年

For official use only僅供職員填寫

Signature Verified by Confirmed by Approved by Checked / Updated by

Please return your completed form by email to cs@gisf.hk or in person to our office. Your request will be processed within 2 working days
upon our receipt of your form. For inquiries, contact our Customer Service Department at +852 3550 6888.
請將已填妥的表格電郵至 cs@gisf.hk 或交回同舟證券辦公室。本公司將在收到此表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請

致電 +852 3550 6888 與客服部聯絡。

Please use the same signature(s) filed with our company
請用留存本公司之簽署/印鑑式樣

X


